



China M&A Round-Up

中国并购简报

Issue Highlights

(本期要闻)

- [Shasteel sells 55.12% of Shagang](#)
9位神秘新股东接盘江苏沙钢股份
55%股权

Trends to Watch
Outbound M&A
Inbound M&A
Domestic M&A and
Industry Consolidation
Dbriefs Webcasts
China-Related Reports

并购趋势
中资对外并购
外资对内并购
中国国内并购
中国相关网络广播
其它中国相关报告

Trends to Watch (并购趋势)

No trends are being highlighted for this period.

Outbound M&A from China (中资对外并购)

Public Sector (国营部门)

[CIMC signs MOU to sell stake in unit Albert Ziegler to China Fire Safety](#), Yahoo! News, 02/28/2015

[中国国际海运集装箱\(集团\)股份有限公司关于与中国消防企](#), 证券时报网, 2015年02月28日

Inbound M&A into China (外资对内并购)

Technology, Media & Telecommunications (科技、传媒与电信行业)

[Digital Garage: econtext Asia controlling holder mulls privatization](#), 4-traders, 02/26/2015

[環亞智富獲大股東溢價41%提私有化](#), 星島日報, 2015年02月26日

China Domestic M&A and Industry Consolidation (中国国内并购)

Technology, Media & Telecommunications (科技、传媒与电信行业)

[Xilinmen Furniture plans to acquire Zhejiang Greentown](#), Reuters, 03/01/2015

[TeleEye : Chen Haining to make cash offer for TeleEye](#), 4-traders, 02/25/2015

[58 acquires Anjuke to create largest online secondary real estate platform in China](#), 4-traders, 03/01/2015

[喜临门7.2亿收购绿城传媒 进军文化传媒行业](#), 上海证券报, 2015年03月01日

[千里眼落实转让控股权予陈海宁](#), 汇港通讯, 2015年02月25日

[58同城2.67亿美元吃下安居客](#), 网易财经, 2015年03月01日

Aviation & Transportation (航空&运输)

[Jiangxi Changyun acquires 51% stake in transportation firm for 108 mln yuan](#), Reuters, 02/25/2015

[江西长运1.08亿元控股于都方通长运公司](#), 证券时报网, 2015年02月25日

Healthcare & Life Sciences (医疗卫生与生命科学行业)

[Porton Fine Chemicals buys Dongbang Pharmaceutical](#), 4-traders, 02/25/2015

[博腾股份拟收购江西东邦药业有限公司股东全部权益价值](#), 新浪财经, 2015年02月25日

Energy & Resources (能源与资源行业)

[Shasteel sells 55.12% of Shagang](#), 4-traders, 02/25/2015

[9位神秘新股东接盘江苏沙钢股份55%股权](#), 中国新闻网, 2015年02月25日

Dbriefs China Issues Webcasts (中国相关网络讲座)

No upcoming Dbriefs for China Issues are currently scheduled.

China-Related Reports (其它中国相关报告)

Direct Banking: Exploration of commercial bank transformation and development under internet finance era

Commercial banks are facing a more challenging macroeconomic condition: intensified credit risk, finance disintermediation, interest rate liberalization; and emergence of internet finance are weakening the traditional commercial banks competitiveness. In times of new normal economic condition and digitalization, strategic transformation has been extremely important for incumbents. (Deloitte China – 2015)

[Read more](#)

直销银行: 探索金融互联新时代下商业银行的转型与发展

在未来我国经济发展的新常态下，商业银行将面临更加具有挑战的宏观环境，其中信贷风险加剧，金融脱媒，利率市场化，互联网金融的兴起势将削弱传统商业银行的竞争力。商业银行在此大背景下的战略转型显得尤为重要。德勤中国金融服务行业团队长期致力于国内商业银行的发展与变革研究，撰写了《直销银行 – 探索金融互联新时代下商业银行的转型与发展》。（德勤中国 – 2015年）

[请点击这里下载报告](#)

Related links (相关链接)

[Subscribe to China M&A Roundup](#)
[China M&A Round-up archive](#)
[Asia Pacific Dbriefs webcast series](#)
[US Chinese Services Group](#)
[Global Chinese Services Group](#)

[订阅中国并购简报](#)

[参阅更多中国并购简报](#)

[亚太地区德勤网络讲座](#)

[美国中国服务组](#)

[全球中国服务组](#)

Included are summaries of, and links to, reports of M&A transactions and related news appearing in the media. Neither the Chinese Services Group of Deloitte LLP, nor any of its affiliates or their related entities, has an opinion on the transactions listed. No guarantees are made as to the accuracy of what is reported in the media. No information herein, implied or explicit, should be perceived as an endorsement, assessment or judgment as to the propriety of the transactions by the Chinese Services Group of Deloitte LLP or any of its affiliates or related entities.

此周报中出现的任何对相关并购新闻的概括或援引（以下统称“资料”），都不能构成德勤华永会计师事务所有限公司及其任何德勤子公司、德勤隶属机构（“德勤各成员所”）提供的建议、见解或推荐意见。德勤不承担该等数据、资料或其所含信息的准确无误。此外，上述资料及其所含信息，受时间或其他相关因素所限，均按原貌提供。在此引用的任何资料，不论明示或暗示，都不能视为德勤华永会计师事务所及其成员所对并购交易的恰当性的认可、评估或判断。您及所有各方需自行承担使用该资料及其 152;含信息的风险，并承担使用该数据及其所含信息所导致的全部责任和义务（包括但不限于疏忽行为所致）

[Deloitte.com](#) | [Manage email preferences](#) | [Legal](#) | [Privacy](#)



30 Rockefeller Plaza
New York, NY 10112-0015
United States



Official Professional Services Sponsor

Professional Services means audit, tax, consulting and financial advisory services.

About Deloitte

Deloitte refers to one or more of Deloitte Touche Tohmatsu Limited, a UK private company limited by guarantee (“DTTL”), its network of member firms, and their related entities. DTTL and each of its member firms are legally separate and independent entities. DTTL (also referred to as “Deloitte Global”) does not provide services to clients. Please see www.deloitte.com/about for a detailed description of DTTL and its member firms. Please see www.deloitte.com/us/about for a detailed description of the legal structure of Deloitte LLP and its subsidiaries. Certain services may not be available to attest clients under the rules and regulations of public accounting.

Copyright © 2015 Deloitte Development LLC. All rights reserved.
36 USC 220506
Member of Deloitte Touche Tohmatsu Limited